
INTERPELLÁCIÓ 
 
Szemereyné Pataki Klaudia  
Polgármester Asszony részére 

 
 

Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
  
 

Az elmúlt években többször jeleztük a Közgyűléseken is, hogy Városházánk 
sajnálatos módon olyan állapotba került, hogy elkerülhetetlen az átfogó 
rekonstrukciója. 

 
 Az előzetes ígéretekkel szemben azonban a mai napig nem lehetünk biztosak 

abban, hogy mind a szerkezeti problémák, mind a homlokzati vakolat- és 
kerámiadíszek nem károsodnak véglegesen az elmulasztott karbantartás miatt. 
Legutóbb a februári költségvetési vitában jeleztük, hogy a Polgármesteri Hivatal 
felújítására betervezett 1,651 millió forint nagyon kevés lesz az említett problémák 
megoldására.  
 
Az elmúlt napokban arról értesültünk, hogy az új polgármesteri iroda felújítására már 
eddig is több millió forintot költöttek és nem tudni, mennyi lesz az erre a célra fordított 
összeg. Számunkra érthetetlen, hogy akkor, amikor az elődeink által nagy 
gondossággal felépített Városházánk födémében és homlokzatában óriási 
károsodások vannak, miért egy új iroda kialakítására kell nagyobb összegeket 
fordítani.  
 

1. Éppen ezért kérjük Polgármester Asszonyt, hogy indokolja meg, miért nem 
volt számára elfogadható az a több mint 118 éve használt polgármesteri iroda, 
ahol Kada Elek óta minden megválasztott polgármesterünk munkáját végezte. 

 
2. Mennyibe kerül/került az új polgármesteri iroda együttes kialakítása, mivel erre 

a múlt évi és idei költségvetésben sincs elkülönített pénz? 
 

3. Az átalakításhoz rendelkezik-e a Hivatal a megfelelő műemlékvédelmi 
szakigazgatási engedélyekkel? 

 
Kérjük, hogy interpellációnkra szíveskedjen válaszolni! 
 
 
Kecskemét, 2015. április 22. 
 

Tisztelettel: 
 
 

Dobos József s.k.     Király József s.k. 
képviselő      képviselő 


